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Styrelsemöte 1/2017 i Föreningen Lidingökonstnärer  
 
Tid  Torsdagen den 9 februari  2017 
Plats  Hos Ingela, Herkulesvägen 48, Lidingö 
Närvarande Ingela Karlsson (ordf), Erik Andersson (sekr), Jacqueline Igestedt (suppl), Olga Kreida 

Smedmark.  
Frånvarande Paula Rindborg Bernadette Schillings, Liselott Toresdotter Lindberg och Jonas 

Torstensson (suppl). 
 

1. Kulturveckan våren 2017. Lidingö centrum planerar för ett kulturevent lördagen den 
18 februari där vi deltar. Olga visade ett bildspel som kommer att visas i Jernet. 
Jaqueline har samordnat en konstutställning i skyltfönstren i centrum och en 
förteckning över utställda konstverk sammanställs och överlämnas till 
Centrumföreningens samordnare Marie Rotman. Stormålningen från stadshuset 2015 
har klippts isär och kommer att hängas upp i trädet i torget. Ingela presenterade 
Centrumföreningens förslag till information till handlarna och att de efterfrågat konst 
att hänga upp i sitt tält i centrum. 

2. Ett förslag till föreningens stadgar gicks igenom och vi beslutade att lägga fram det 
efter en smärre korrigering till beslut på årsmötet. På medlemsmötet 5 oktober uppdrogs 
åt Erik att ta fram ett förslag till nya stadgar baserade på dels ett tidigare förslag som 
aldrig kom till beslut och dels den praktik som rått de senaste åren gällande rutinen för 
medlemsintagning. Det nya förslaget har utformats för att tydliggöra principer och 
syften utan att låsa fast rutiner som bör kunna anpassas efter behoven. Erik distribuerar 
förslaget till medlemmarna omgående. 

3. Valberedningen. Valberedningen (Olga och Elisabeth) har förankrat och presenterar ett 
förslag till ny styrelse på årsmötet. 

4. Agendan för årsmötet. Styrelsen lägger fram tre förslag till årsmötet under punkten 
Övriga frågor. Det gäller a) Beslut om antagande av nya stadgar b) Höjning av 
medlemsavgiften och c) Inrättande av arbetsgrupper för särskilda ändamål t ex 
medlemsintagning.  

5. Höjning av medlemsavgiften. Den låga avgiften 250 kr behöver höjas för att täcka 
åtminstone tillfälliga kostnader i samband med möten etc. Föreningar med ett stort antal 
medlemmar har ofta en avgift på 300 kr. Styrelsen föreslår en höjning till 500 kr med 
hänsyn bland annat till omfattningen av det gratisarbete som läggs ned av en mindre 
grupp medlemmar till gagn för alla.  

6. Inrättande av arbetsgrupper. Vår erfarenhet är att det är främst i styrelsen som vi 
träffar varandra och att vi borde ha flera tillfällen till erfarenhetsutbyte och umgänge. 
Det skulle vi kunna lösa genom att bilda arbetsgrupper kring olika frågeställningar. 

7. Beredning av intagning av nya medlemmar. Rutinen vid intagning av nya 
medlemmar har inte fungerat bra. Framförallt har förberedelserna varit dåliga och 
schemat tidspressat. Vi föreslår att en beredningskommitté utses som hanterar det 
praktiska och gör en seriös utvärdering av alla sökande. Man bör också kunna motivera 
sina rekommendationer till medlemsomröstningen. Principen om medlemsomröstning 
genom majoritetsbeslut föreslås kvarstå.  

8. Öppen ateljé 2017. Vi gick igenom läget beträffande sponsorer och medarrangörer. 
Erik sammanställer en lista över dessa och börjar fakturera de som är klara. Några är 
fortfarande oklara. Ingela kontaktar Lidingö stad, Svenska kyrkan och John Mattson 
Fastighetsbolag om vilket stöd vi kan få därifrån. Nästa avstämning sker den 2/3 hos 
Ingela. 

9. Årsmötet 2016/17. Äger rum den 22 mars hemma hos Jaqueline på Höjdstigen 5. 
Ingela skickar ut kallelse denna vecka.  

 
 
 Erik Andersson, sekreterare  Ingela Karlsson, justerare 


